
Z P R AVODA J
S T Ø E L I C K Ý

http://www.streliceubrna.czRočník XXV Listopad 2006

Listopad
Vy štědré stromy zahrad i vy podle cest,

jež vztyčujete ramena
k obloze šeré, k nebi beze hvězd

v dnech dušičkových do mlh vždy nových,
váš smutek žiji.

Úroda vaše voní pod střechami,
radostná těšitelka dětí.

Jste se zemí a s nebem samy
a jenom zřídka bludné ptáče sletí

v koruny oddané a čekající.
Zas přijde květ i plod.

Však za vichřic hlas touhy jediné z vás vane:
Vzplát na tvé hranici, ó Pane!

Zastupitelstvo obce
Výpis usnesení z 27. zasedání Zastupitelstva

obce Střelice konaného dne 17.10.2006
v zasedacím sále obecního domu.
• Zastupitelstvo obce Střelice schvaluje program

jednání 27. zasedání ZO Střelice.
• Zastupitelstvo obce Střelice zvol i lo

za ověřovatele zápisu pana Jaromíra Doubka
a paní Petru Vidlákovou. Do návrhové komise
zvolilo pana Ing. Vojtěcha Fučíka a paní
Zuzanu Hlouškovou.

• Zastupitelstvo obce Střelice bere bez připomínek
na vědomí kontrolu plnění usnesení
26. Zastupitelstva obce Střelice.

• Zastupitelstvo obce Střelice bere
bez připomínek na vědomí zprávu o činnosti
Rady obce Střelice v době od 26. zasedání
Zastupitelstva obce Střelice.

• Zastupitelstvo obce Střelice souhlasí s tím,
aby městu Šlapanice bylo sděleno, že obec
Střelice chce prodloužit či uzavřít s městem
Šlapanice veřejnoprávní smlouvu
na projednávání přestupků.

• Zastupitelstvo obce Střelice souhlasí se
zastřešením pavlače v DPS za cenu
199.248,- Kč s DPH firmou Dosting, spol. s r. o.,
Košinova 19, Brno.

• Zastupitelstvo obce Střelice schvaluje „Dodatek
č. 1 ke smlouvě o dílo Zimní údržba...“ ze dne
31.10.2005 mezi obcí Střelice a firmou
ZEVO, a. s. Střelice.

• Zastupitelstvo obce Střelice pověřuje RO,
aby v případě havárie plynového kotle
v restauraci „U nádraží“zajistila jeho opravu
nebo výměnu.

• Zastupitelstvo obce Střelice schvaluje znění
kupní smlouvy s firmou AXIDA s. r. o, jíž se
prodávají obci Střelice inženýrské sítě,
komunikace, VO a chodník v ulici Svitáčkova
za cenu 1,- Kč a pověřuje starostu obce jejím
podpisem. Dále schvaluje „Dohodu o převodu
práv a povinností“ mezi firmou AXIDA, s. r. o.,
obcí Střelice a STAVOSEM Brno, a.s.,
kterou se převádí na obec Střelice zejména
právo uplatňovat vůči STAVOSU odpovědnost
za vady díla, a pověřuje starostu jejím podpisem.

• Zastupitelstvo obce Střelice schvaluje
rozpočtové opatření č. IV/06.

• Zastupitelstvo obce souhlasí s opravou ulice
Nádražní na severní straně restaurace
„U nádraží“ v ceně do 34.000,- Kč,
kterou provede firma Swietelsky.

Zapsala: Ivana Pešková

Rada obce
Rada obce (dále jen RO) zasedala dvakrát,

a sice na 93. a 94. zasedání. Projednávala a řešila
následující záležitosti:
• RO řešila realizaci schváleného prodeje

obecního pozemku paní Kopecké - způsob
uhrazení jeho ceny obci.

• RO vzala na vědomí, že JMK odbor ÚP vyhověl
žádosti o odklad pro odevzdání zpracovaného
konceptu nového ÚP obce na 30.4.2007.

• RO realizovala schválený prodej obecního
pozemku firmě ČEPRO a.s.

• RO vzala na vědomí oznámení JMK o příspěvku
na IDS JMK na rok 2007. Bude opět ve výši
50,- Kč na občana, tj. cca 130.000,- Kč.

• RO vzala na vědomí informaci starosty z jednání
valné hromady SVaK Ivančice. Podstatné je,
že vodné a stočné bylo stanoveno
na 25,71 Kč/m3 - za obě položky stejně.

• RO vzala ráda na vědomí bezchybné provádění
plateb sociálního a zdravotního pojištění naší
ekonomkou pí Haasovou. OSSZ Brno-venkov
uskutečnila totiž kontrolu těchto plateb dne
19.9.2006.

• RO souhlasila s uzavřením smlouvy s firmou
Aseko, která má akreditaci ke sběru starého
elektrozařízení a firma Remodis jejich služeb
bude k tomuto účelu využívat.

• RO rovněž souhlasila s navýšením kapacity
ve školní družině na 60 žáků od 1.11.2006. Stav
učitelů v družině se zatím nezvýší, počet žáků
se zvýši o 5.

• Zástupci fy ERTRAG&SICHERHEIT, Ges.m.b.H.
pan Ing. Ladislav Čekal a další představili firmu
a dále zájem a záměr firmy na develpoerskou
činnost v trati Kopaniny v k.ú. Střelice u Brna.
Hodlají zainvestovat výstavby RD v této lokalitě
ve shodě s budoucím urbanistickým návrhem
zastavění odsouhlaseným obcí. Tato činnost je
podmíněna souhlasem většiny vlastníků
pozemků v této lokalitě a dokončením ÚPO
Střelic (předpoklad je do 1. poloviny roku 2008).
Po zbudování komunikací a sítí by tyto byly
předány bezúplatně obci. Věc je zatím
v informativní poloze.

• RO konstatovala s potěšením, že návštěva
partnerského města Assago u Milána ve dnech
21. - 25. 9.2006 byla velmi zdařilá. Slavnostně
byla uzavřena partnerská úmluva mezi naší obcí,
italským městem Assago a francouzským
městem Nozay o přátelství tak, jak to vyžaduje
EU, aby mohly být jednotlivé další akce dotovány
z prostředků EU. Všichni účastníci setkání velmi
úspěšně reprezentovali naši obec.

• RO vzala na vědomí stav opravy komunikace
na Kozí Straně .  Dne 3.  a 17.10. se
uskutečnily 6. a 7. KD. Stavba se chýlí
ke konci, do konce října 2006, tedy s před-
stihem 15 dnů, má dodavatelská firma
Stavos Brno, a.s. dílo dokončit.

• RO sleduje vývoj stavby přístavba TV ZŠ
Střelice. Dne 10.10.2006 se konal 6. KD.
V současné době je vyzděna stavba do úrovně
stropů 1.NP a stropní železobetonová deska
nad I. NP a sloupy. Dále se provádí věnec
na obvodových stěnách TV. Dodavatel stavby
má snahu do zimy mít hotovou hrubou stavbu
i s vazbou a zastřešením. Státní dotaci
14,6 mil. Kč je nutno bezpodmínečně do konce
roku (přesně do dne 15.12.06 dle pokynů ČS,
a.s.) vyčerpat, nevyčerpaný zůstatek propadá
od 1.1.2007 ve prospěch státního rozpočtu.
Vyčerpáno je do této doby něco přes 8 mil. Kč.

• RO vzala na vědomí opravu chyby v KN v našem
k.ú. Jde o přepis pozemků v prolukách
na ul. Písečné z obce na soukromé majitele.

• RO řešila žádost nájemce koupaliště o drobnou
dotaci na rekonstrukci čistírny vody.

• RO vyřešila odstranění důvodů přerušení vkladu
darovací smlouvy do KN pro pozemky na hřbitově
(Římskokatolická farnost Střelice obci).

• RO vzala s uspokojením na vědomí bezchybný
výsledek kontroly dodržování zákona
č. 114/1992 ve věci vydávání rozhodnutí
o kácení stromů. Kontrolu prováděla ČIŽP Brno.
Agendu na OÚ vyřizuje paní Lišková.

• RO řešila spolu se SÚ Střelice upozornění
občanů na stav skládky zeminy v areálu
tzv.  arboreta na pozemcích pana
Ing. arch. Koldrta.

• RO odsouhlasila návrh na poděkování a drobnou
odměnu členům komisí a výborů, kteří se v nich
poctivě pracovali.
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• RO dále řeší požadavek zastřešení pavlače

na DPS, návrh ceny a dodavatelské firmy byl
na 27. zasedání ZO jednomyslně schválen, cena
díla je necelých 200.000,- vč. DPH. Nyní se
urychleně vyřizuje stavební povolení na tuto
úpravu. Doufáme, že do letošní zimy bude
pavlač zastřešena.

• RO schválila termín a náplň 27. zasedání ZO.

Dne 16. října 2006 se konalo na radnici
poslední 94. zasedání Rady obce Střelice.
Práce v RO byla na velmi dobré úrovni, všichni
radní se snažili řešit a odpovídat na všechny
podněty, dopisy, různé žádosti atd. velmi
zodpovědně a včas. Že jich nebylo za ty čtyři
roky volebního období málo, o tom svědčí
počty, které uvádí ve svém článku starosta
obce p. Mgr. Jindřich Mareš. Ovzduší práce
v radě bylo přátelské a dělné, všichni radní se
snaž i l i  řeš i t  věc i  ve  shodě  s  názory
zastupitelů a tedy zastávat zájmy našich
občanů. Pokud jste, vážení čtenáři, naše
zprávy z jednání rad obce četli, děkujeme Vám
za Váš zájem. Vždy jsme Vás chtěli co nejvíce
informovat o dění na radnici. Tuto vůli dodávat
Vám co neaktuálnější a věrné zprávy předáme
našim nástupcům v nové radě  obce a
doporuč íme j im,  aby  v  tomto  t rendu
pokračovali, případně jej ještě vylepšili.

Za Radu obce Střelice Luděk Sklenář

Výsledky voleb ve Střelicích do Zastupitelstva obce konaných

ve dnech 20.10. - 21.10.2006.

Celkové výsledky
Počet volených členů zastupitelstva = 15

Počet volebních obvodů = 1
Okrsky počet = 2

Okrsky zpracované = 2
Okrsky v % = 100.00
Zapsaní voliči = 2009
Vydané obálky = 1210

Volební účast v % = 60,23
Odevzdané obálky = 1209

Platné hlasy = 16789

Přepočtený
Hlasy Počet  základ Přepočtené % Počet

Kandidátní listina abs. v % kandidátů dle počtu plat. hlasů mandátů
kandidátů

Sdruž. nezáv. kand. Střelice 4 222 25.15 15 16 786.00 25.15 4
Křesť. demokr. unie - Čs. str. lid. 5 772 34.39 15 16 786.00 34.38 5
Komunistická str. Čech a Moravy 1 051 6.26 8 8 952.53 11.73 1
Občanská demokratická strana 5 741 34.20 15 16 786.00 34.20 5

Detailní výsledky jednotlivých stran a podílu hlasů

Sdružení nezávislých kandidátů Střelice
Platné hlasy celkem: 4222

Hranice pro změnu pořadí kandidáta: 309.1

Poř. číslo Kandidát Počet hlasů Pořadí Mandát
Příjmení, jméno  Tituly abs. v %

1 Chloupek Jiří  Ing. 423 10.01 1 *
2 Tomšů Radek 266 6.30 2
3 Antoš Libor 294 6.96 3
4 Hloušková Zuzana 401 9.49 2 *
5 Vidláková Petra 339 8.02 4 *
6 Štveráček Jaroslav 376 8.90 3 *
7 Šimerda Josef 225 5.32 4
8 Ondrášek Zdeněk PaedDr. 324 7.67 1
9 Holas Josef 198 4.68 5
10 Konrád Miloš 189 4.47 6
11 Karafiát Kamil 186 4.40 7
12 Dostál Petr 299 7.08 8
13 Šmid Bronislav 212 5.02 9
14 Švestka Pavel 200 4.73 10
15 Göth Miroslav 290 6.86 11

Křesťanská demokratiská unie - Československá strana lidová
Platné hlasy celkem: 5772

Hranice pro změnu pořadí kandidáta: 422.4

Poř. číslo Kandidát Počet hlasů Pořadí Mandát
Příjmení, jméno Tituly abs. v %

1 Fialová Helena Mgr. 578 10.01 1 *
2 Liška Alois Ing. 334 5.78 1
3 Fučík Vojtěch Ing. 506 8.76 2 *
4 Stehno Jan 497 8.61 3 *
5 Smutný Patrik 465 8.05 5 *
6 Vidlák Pavel 343 5.94 2
7 Holešovský Marek Mgr. 473 8.19 4 *
8 Dlapka Jan 382 6.61 3
9 Liška Vojtěch 366 6.34 4
10 Jamborová Jitka 327 5.66 5
11 Vašulín Jiří 360 6.23 6
12 Smejkal Pavel 287 4.97 7
13 Novotná Martina Ing. 286 4.95 8
14 Ryba Svatopluk 293 5.07 9
15 Bartlová Marie 275 4.76 10

Poděkování SNK
Sdružení nezávislých kandidátů ve Střelicích

děkuje všem spoluobčanům, kteří přišli k volbám
a vyjádřili tak svůj názor na dění v obci. Zvláště
pak chceme poděkovat těm voličům, kteří nás
podpoř i l i  svým hlasem. Dali tak najevo,
že souhlasí s námi vyhlášeným programem,
zaměřeným na zpříjemnění života lidí a zlepšení
vzhledu obce Střelice. Všichni naši kandidáti Vám
dříve představení se vynasnaží dle svých
možností svojí prací v komisích plnit vyhlášený
program a zasloužit si Vaši přízeň i v budoucnu.
Děkujeme za důvěru.

Poděkování KDU-ČSL
Místní výbor KDU-ČSL děkuje občanům,

kteří kandidáty této strany podpořili svým hlasem
v komunálních volbách, a věří, že budou naše
zvolené zastupitele podporovat v jejich práci
ve vedení obce.

Ing. Alois Liška, předseda

Poděkování ODS
Místní sdružení ODS ve Střelicích si dovoluje

touto cestou poděkovat všem střelickým
občanům, kteří při volbách do zastupitelstva
naší obce 20. a 21. října dali svůj hlas kandidátům
Občanské demokrat ické strany. Jsme
přesvědčeni, že zvolení kandidáti přijali toto
čtyřleté poslání s plnou zodpovědností. Rovněž
tak děkujeme končícímu týmu současného
zastupitelstva za kontinuálně dobrou a plodnou
práci pro obec i občany po celé období.
Avšak také i za úspěšné zorganizování voleb -
- kde dík patří nejen členům komisí, ale hlavně
všem voličům, kteří se jich v nebývalém
množství zúčastnili.

Ing. Dušan Marek, předseda MS ODS



Strana 3 STŘELICKÝ ZPRAVODAJListopad 2006
Komunistická strana Čech a Moravy

Platné hlasy celkem: 1051
Hranice pro změnu pořadí kandidáta: 144.1

Por.
číslo Kandidát Počet hlasů Pořadí Mandát

Příjmení, jméno Tituly abs. v %
1 Novák Vladimír Ing. 155 14.74 1
2 Rozsíval Josef 116 11.03 2
3 Shorný Zdeněk Ing. 130 12.36 3
4 Maťák Petr 296 28.16 1 *
5 Dostál Alois 90 8.56 4
6 Maršálek Jan 95 9.03 5
7 Pavlíková Anna 68 6.47 6
8 Doubek Jaromír 101 9.60 7

Občanská demokratická strana
Platné hlasy celkem: 5741

Hranice pro změnu pořadí kandidáta: 420.2
Poř. číslo Kandidát Počet hlasů Pořadí Mandát

Příjmení, jméno Tituly abs. v %
1 Sklenář Luděk RNDr. 688 11.98 1 *
2 Pavlíková Dagmar Ing. 425 7.40 3 *
3 Trnka Zdeněk Ing. 406 7.07 4 *
4 Otoupalík David 377 6.56 5 *
5 Mareš Jindřich Mgr. 592 10.31 2 *
6 Tomšů Ivan 344 5.99 1
7 Kronek Jaroslav 387 6.74 2
8 Krajíček Dalibor 345 6.00 3
9 Jakubec Pavel 420 7.31 4
10 Sázavský Martin 303 5.27 5
11 Sklenář Vavřín Ing.arch CSc. 367 6.39 6
12 Kliment Jiří 288 5.01 7
13 Bednář Zdeněk 255 4.44 8
14 Teplý Jiří 289 5.03 9
15 Pavlík Stanislav 255 4.44 10

Poděkování
Velmi děkuji Vám, voliči z naší obce, kteří jste mi

věnovali v těchto volbách svůj hlas. Vaše důvěra
mne velice potěšila a posílila, velmi si jí vážím.
O to více se budu snažit, abych Vás (pokud mi
zastupitelé dají důvěru) v tomto nadcházejícím
volebním období svou prací pro obec nezklamal.

Luděk Sklenář

Na závěr období
Vážení spoluobčané, s mnohými z vás jsem se

v tomto volebním období mnohokrát setkal,
s některými méně. Někdy bylo naše vzájemné
jednání příjemné, někdy to trochu skřípalo,
ale tak už to bývá. Přesto bych vám všem
bez rozdílu chtěl poděkovat. Myslím si, že je dobré,
že jsme se dokázali nerozhněvat na život a na smrt,
to tehdy, když jsme obtížně hledali řešení nějakého
problému. Ale většinou se naše jednání nesla
v podstatě v přátelském duchu a dospěla
k žádoucímu konci, který uspokojil obě strany.

Někdy bylo náročné mít na paměti všechny -
- i nejdrobnější - problémy. Vždyť např. v radě obce
jsme za čtyři roky projednávali téměř 1900 čísel
jednacích pošty, z naší vlastní činnosti pak
vyplynulo skoro 650 bodů, to vše na 94
zasedáních. A to se nutně muselo projevit i v tom,
že se častěji a déle schůzovalo v zastupitelstvu,
protože jsme se snažili, aby se vše v politice dělo
bez jakýchkoli tajností.

Nevím, jak jste s naší činností byli spokojeni vy,
občané Střelic, ale domnívám se, že ano,
protože zastupitelé z let 2002 - 2004,
pokud opakovaně kandidovali, dostali většinou tolik
hlasů, že budou moci v zastupitelstvu působit dále.
Za sebe sděluji, že se všemi zastupiteli bez rozdílu
politické orientace byla vynikající spolupráce,
neboť všichni se snažili o to, aby život, prostředí
i mezilidské vztahy ve Střelicích byly stále lepší.

Rád bych ještě v závěru poděkoval střelickým
hasičům, protože to je organizace, na níž je
spolehnutí v tom, že pomůže v okamžiku nouze
(a nemusí to být zrovna oheň na střeše), ale i tehdy,
kdy sice nouze nehrozí, je však třeba něco udělat.
A hlavně - hasiči se neptají, co za to?

Na závěr vám, vážení přátelé, milí spoluobčané,
přeji, aby váš život šel klidnou a spokojenou cestou,
abyste kolem sebe měli dobré lidi, abyste byli
v rodině i ve Střelicích šťastni.

Jindřich Mareš, končící starosta

Úprava rozpočtu IV/2006
Zastupitelstvo obce na svém 27. zasedání dne 17.10.2006 chválilo úpravu rozpočtu č. IV/06 pro rok 2006.
Příjmy (v tis. Kč)
Příspěvek na volby do ZO 40,0
Neinvestiční příspěvky na individuální dopravu 6,5
Poplatky ze psů 2,0
Poplatky za odnětí z PF 1,0
Příjmy z vyúčtování provozních nákladů (elektřina, plyn, voda) 20,0
Dotace na přístavbu tělocvičny ZŠ 14 600,0
Dar od Stavosu na mezinárodní spolupráci 15,0
Celkem zvýšení o 14 684,5

Financování (v tis. Kč)
Vlastní zdroje 375,8

Výdaje (v tis. Kč)
Komunikace - materiál, zábradlí u nádraží, oprava vjezdu 21,0
Ostatní komunikace - materiál - dopravní značení 4,0
Protierozní ochrana - materiál 6,3
Přístavba tělocvičny ZŠ 14 600,0
Příspěvek ZUŠ 3,0
Knihovna - materiál, voda, plyn, příspěvek ze soc. fondu 20,0
Oprava Boží muky 4,0
Příspěvek TJ 2,0
Příspěvek ČČK 5,0
Nebytové prostory - elektřina, voda, opravy, žaluzie 50,0
Veřejné osvětlení - dohody Kavalec, elektřina, investice 60,0
Místní inženýrská sítě - služba 40,0
Komunální služby - poplatky 10,0
Pytle na odpad 5,0
Volby do ZO - výdaje 40,0
DPS - voda, elektřina,telefonní poplatky, zeleň u DPS, zvonky, přeplatky z vyúčtování služeb 93,0
Obec - voda 40,0
Mezinárodní spolupráce - cestovné, pojištění 15,0
Hřbitov - zámková dlažba 42,0
Celkem zvýšení o 15 060,3
Po těchto úpravách činí rozpočet pro rok 2006 (v tis. Kč):
Na straně příjmů 40 484,4
Financování -1 774,0
Financování vlastní zdroje 786,8
Na straně výdajů 39 497,2

Ve Střelicích dne 19.10.2006 Haasová Miroslava

Odpady ve třetím čtvrtletí
Jako vždy musíme na konci čtvrtletí vykázat

firmě EKO-KOM množství odpadů, přičemž důle-
žitý je zejména tříděný odpad. Na jeho množství
závisí i výše finančního příspěvku, který obci tato
firma poskytuje.

Ve druhém čtvrtletí bylo ve Střelicích vytvořeno
135 tun komunálního odpadu, ve třetím čtvrtletí
125 tun, tedy o 10 tun méně. To by mělo znamenat,
že se více odpadu vytřídí. Jaká byla skutečnost?
Papíru bylo téměř o 1,9 tuny více, plastů o 2,8 tuny.
Naopak skla se vytřídilo o 3,8 tuny méně. O 10 tun
méně bylo i směsného komunálního odpadu,
tedy toho, který dáváme do popelnic.

Lze z toho něco vyvodit? Snad asi to, že se třídí
o něco více, což je dokumentováno i poklesem
množství směsného odpadu. A ještě to, že stále více
do obalového hospodářství pronikají plasty na úkor
skla (propad množství skla je opravdu značný).
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Chtěl bych ještě upozornit občany z Vršovic a

stavebníky a potencionální nové obyvatele
Svitáčkovy ulice, že černý kontejner u garáží poblíž
věžového vodojemu je určen pro drobný komunální
odpad z nedalekých chatových oblastí. Rovněž
tam nelze ukládat odpady na zem (např. vybourané
omítky a cihly, matrace atp.), vytváří se tak vlastně
černá skládka. Jejímu tvůrci hrozí pokuta
až 200.000,- Kč. Zatím jsme nechtěli nikoho trestat
a skládku jsme nechali odklidit, ale asi uznáte,
že takto likvidovat odpady není možné.

Jindřich Mareš

Střelické muzeum
Opět je připraveno další pokračování výstav

o stavební činnosti v naší obci. V roce 1929 bylo
v naší obci postaveno 33 nových domů s popisnými
čísly 403 - 472. U dalších 18 domů došlo k nějakým
stavebním úpravám. I když v tomto roce nebylo
dosaženo rekordního počtu ve výstavbě nových
domů a domů opravených, přesto je k vystavení
shromážděno větší množství stavební
dokumentace, než mohou výstavní prostory muzea
pojmout. Proto bude připravovaná výstava
rozdělena na dvě části. První část bude otevřená
v neděli 12. listopadu 2006. Budou zde vystaveny
dokumenty o úpravách 18 domů a dokumenty
od 8 novostaveb domů s popisnými čísly 403, 404
a 424 - 432. Druhá část výstavy bude otevřená
v neděli 26. listopadu 2006. Ke zhlédnutí budou
dokumenty od 25 novostaveb domů s popisnými
čísly 433 - 472. Obě výstavy budou otevřeny
ve výstavní síni Střelického muzea od 14:30 hodin
do 18:30 hodin Součástí výstav budou jako obvykle
fotografie dotčených domů a soupisy obyvatel,
kteří tehdy v těchto domech žili.

Ing. Václav Dlapka

Pobyt v Assagu očima dětí
Nedávného pobytu v italském Assagu se poprvé

účastnily i děti. Bylo vybráno celkem 20 žáků - 10
ze základní školy a stejný počet ze základní
umělecké školy. Děti byly ubytovány v rodinách
většinou po jednom, ke konverzaci využívaly
angličtinu. Tuto neobvyklou situaci zvládly všechny
výborně, určitě díky místním rodinám, které je přijaly
velmi vstřícně, srdečně a s naprostou
samozřejmostí. Jak se dětem v Assagu líbilo,
můžete posoudit z následujících řádků.

...Jeden den jsme byli v Miláně. Je to velké a
krásné město, jeho architektura je nádherná.
Po prohlídce hradu jsme šli po pěší zóně, kde byly
vystaveny fotografie z celé Itálie. Prošli jsme galerií
a dostali se na náměstí, kde byla slavná La Scala.
Nakonec jsme si prohlédli katedrálu, která byla velmi
dobře chráněná. Rodina Tommase na mě byla moc
hodná. Jeho maminka uměla velmi dobře vařit,
jejich dům byl hezký a měli krásnou kočku. V Assagu
se mně líbilo, je to moc hezké město...

Dominik Inek

...Po snídani, kterou jsme měli každý ve své
rodině, jsme si šli prohlédnout školu a celý školní
areál. Byla to velká budova s jídelnou, tělocvičnou
a hřištěm. Po volejbalovém utkání šla část dětí
do počítačové učebny, část do chemie a část
na keramiku. Po ukončení výuky jsme se šli
všichni společně naobědvat do velké a prostorné
školní jídelny...

Jarmila Fučíková

...Moje rodina De Stefani na mě byla po celou
dobu moc milá. První večer jsem jim předala dárky,
které jsem vezla ze Střelic a doufám, že je potěšily.
Druhý den ráno jsem se společně se Sárou
vypravila do školy. Šest družstev se utkalo
ve volejbalu, ale odměnu nakonec dostali všichni.
Poobědvali jsme ve školní jídelně a ve dvě hodiny
vyrazili do Milána, kde nás čekala prohlídka
historického centra. Večer se konala gala večeře
v Jolly hotelu. Všichni jsme usedli ke stolům,
kde nás čekalo pět chodů. Naši hasiči všechny
přítomné učili „přípitek“, který poslední den pobytu
již zpívali všichni...

Tereza Novotná

...V tělocvičně jsme se rozdělili do družstev - Češi
a Italové dohromady - a hráli volejbal.
Po odehraných zápasech jsme odešli každý se
svým italským kamarádem do jeho třídy. Někteří byli
v keramice, někdo kreslil, někdo byl v chemii. Později
jsme se přesunuli na oběd do školní jídelny
a pak hurá do Milána. Ještě bych chtěla něco napsat
o rodině, ve které jsem strávila pár hezkých dnů.
Když jsem je poprvé uviděla, okamžitě jsem
pochopila, že jsou to příjemní lidé. Pořád se usmívali
a hezky se o mě starali. Bydlela jsem v rodině
Gussoni. Moje kamarádka Giulia je velice hezké a
příjemné děvče, stejně jako její maminka. Giuliin
tatínek je také příjemný a hodný pán. Tuhle rodinu
jsem si během těch několika dnů zamilovala a už se
těším, až je zase uvidím...

Andrea Kašparová

...Po závěrečné ceremonii jsme se všichni vyfotili
a štědří Italové nám věnovali trička a knihy. Další
bod programu byl pro mě ještě zajímavější. Oběd.
Už si přesně napamatuji co jsem jedl, ale vím,
že mně to chutnalo. Z oběda každý šel jen co noha
nohu mine. Měli jsme již odjíždět. Nechtělo se mi,
ale musel jsem. Loučení bylo velmi vřelé. Padaly
slzy, kontakty, e-maily. Naši italští kamarádi nás
vůbec nechtěli pustit do autobusu a když už jsme
se tam dostali, někteří chtěli jet s námi. V Assagu
se mi moc líbilo. Byl jsem ubytován v rodině
Calabrese. Domlouval jsem se většinou s maminkou
a Luigi nás všude doprovázel. Opravdu bych se
tam chtěl někdy vrátit...

Tomáš Procházka

...Po příjezdu do Assaga jsem si vzala své
zavazadlo a s očekáváním, co se bude dít dál,
odjela domů se svou novou rodinou. Po bohaté
večeři jsme si povídali. Vyprávěla jsem jim o sobě,
své rodině a nakonec jsme si předali dárky. Italskou
rodinu očividně nadchly moje dárky a já jsem byla
též překvapená z dárků, které dali oni mně. Po chvíli
jsem poznala, že jsem u opravdu dobrých lidí. Nejvíc
se mně líbilo ve škole. Nahlédla jsem do počítačové
učebny, která se mně líbila svým vybavením
i způsobem výuky. Učebna hudební výchovy byla
plná hudebních nástrojů, na které se děti učily hrát.
Ve srovnání s naší školou zde byly trochu menší
třídy, ale větší tělocvična a jídelna...

Irena Antošová

...Ze Střelic jsme vyjeli ve čtyři hodiny ráno. Cesta
byla zajímavá, zvlášť, když jsme jeli Alpami.
Do Assaga jsme dojeli v 19 hodin. Moje rodina mě
hezky přivítala a společně jsme povečeřeli.
Ze všeho nejvíc se mně líbilo v Miláně. Viděli jsme
nejdelší pěší zónu v Evropě a krásnou katedrálu.
Celý pobyt byl moc pěkný...

Martina Novotná

...V sobotu jsme měli večerní mši svatou. Kostel
v Assagu je moderní a velice pěkný. Podle toho,
co jsem slyšela, se líbil všem. Po mši následovala
večeře na faře. Byla úplně jiná než ostatní, ale velice
dobrá. Výzdoba večeře byla sladěna do barev všech
státních vlajek. Po večeři začal koncert dětí
z uměleckých škol. Byl nádherný, od všeho tam bylo
trochu - vážná pomalá hudba i skladby rychlé a
rytmické. Pobyt v Assagu mi hodně dal. Poznala jsem
hodně nových lidí a také pochopila, že je lehké učit se
ve škole angličtinu, ale použít ji pak v konverzaci je
naopak velice těžké. Všechno zde bylo skvělé - rodina,
u které jsem bydlela, program, no prostě celý pobyt...

Ludmila Gallinová

...Když jsme přišli do školy, rozdělili jsme se
do dvou skupin. Já byla v té, která šla nejdříve hrát
volejbal. Byla jsem celkem nepotřebná,
protože místní žáci, kteří se mnou byli v družstvu,
hráli volejbal závodně a tak mě skoro nepustili k míči.
Ale i tak jsem se snažila. Naše družstvo skončilo
druhé, to ale nic neznamenalo. Odměny za snahu
dostali všichni. Večeřeli jsme v Jolly hotelu.
Všechno bylo výborné, obzvlášť dezert -
-* čokoládová pyramida. Jsem moc ráda, že jsem
Assago mohla navštívit a poznala nové přátele a
rodinu Di Domenico. Moc děkuji všem...

Markéta Jarošová

...Cesta do Itálie byla dlouhá a postupně v nás
vzrůstalo napětí. To vyvrcholilo při příjezdu
na parkoviště v Assagu, které bylo zaplněno lidmi,
jež se měli na pár dalších dnů proměnit v naše
rodiny. Každý se dočkal své rodiny a pak se naše
cesty rozešly. V následujících dnech jsme
poznávali Miláno a jeho okolí, školu, faru a další
důležité objekty. Tento pobyt nám přinesl mnoho
zkušeností, ale také hodně nových kamarádů.
Proto bylo loučení tak těžké, odjezd byl plný emocí,
v některých případech i slz. Byl to emočně
nejsilnější okamžik celého pobytu a nikomu se domů
nechtělo. Na srdci nás ale hřála představa, že naši
italští kamarádi přijedou za námi...

Radek Svoboda

...V Assagu se mně líbily fontány, radnice, škola
a bytové domy. Je tam všechno nové, moderní a
čisté. Lidé jsou přátelští. Byli jsme na výletě v Miláně,
Vigevanu a na dalších místech. Měl jsem štěstí,
že jsem bydlel v rodině Calabrese. Všichni byli moc
hodní a Luigi je prima kamarád. Moje italská mamka
jeden den vzala mapu Itálie, přinesla krabici
s italskými specialitami, kterou mně nachystala
domů a ukazovala nám, odkud která specialita
pochází. Bylo tam hezky, škoda, že pobyt nebyl
delší. Doufám, že se do Assaga ještě někdy
podívám a že Luigi přijede příští rok do Střelic...

Jan Sázavský

...Během pobytu v Assagu se konal koncert.
Nejdříve hrály děti z Francie, potom my, poslední
Italové a na závěr zazpíval sbor. Při koncertu byl
úplně plný sál, takže jsem byla trochu nervózní,
ale pak mi jedna Francouzka popřála anglicky hodně
štěstí a tréma mě opustila...

Zuzana Dostálová

...Na výletě v Miláně se mi líbila galerie,
která byla zastřešená sklem. Zajímavá byla také
večeře na faře. Před ní jsme si šli vedle na hřiště
zahrát fotbal. Po večeři se konal koncert,
na kterém hrály děti ze všech uměleckých škol...

FilipTomšů
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...Cesta do Itálie byla dlouhá, ale těšili jsme se a

čekání se nám vyplatilo. V rodinách nás hezky
přivítali. Také prohlídka Milána byla moc pěkná. Líbil
se mně koncert, protože se na něm sešli žáci
ze všech tří zemí - Itálie, Francie i Česka. Italové
byli přátelští. Rád bych se tam podíval znovu...

Marek Vrána

...Po příjezdu do Assaga jsem poznala rodinu mé
kamarádky Beatrice, u které jsem několik dnů
pobyla. Během těchto dnů se konaly různé akce,
prohlídky památek a také došlo na koncert. V sobotu
odpoledne byla zkouška a po večeři na faře jsme
odešli do budovy, kde se koncert konal. Jako první
vystoupily děti z Francie, po nich my a nakonec
Italové. Myslím, že se všem koncert povedl
a že jsme dobře reprezentovali naši školu...

Denisa Hroudná

...Nejvíc se mi líbilo ubytování u rodiny,
která na mě byla hodná a tak bych je chtěl moc
pozdravovat. Také byl hezký pobyt ve škole, kde
pro nás připravili zajímavý program...

Matěj Navrátil

...Po příjezdu do Assaga si pro mě přišla moje
kamarádka Manuela s maminkou a šli jsme k nim
domů. Předali jsme si dárky a povečeřeli. Byli tak
hodní, že jsem si od nich mohl zatelefonovat domů.
V pátek jsme navštívili místní školu. Je to nádherná
veliká škola, která má krásnou tělocvičnu.
Odpoledne byla prohlídka Milána, což je jedno
z největších měst Itálie. Zde jsme navštívili pevnost,
galerii, katedrálu a operu La Scala, kam se sjíždí
největší operní esa celého světa. V sobotu večer
proběhlo koncertní představení všech tří hudebních
škol a v neděli byla závěrečná ceremonie a podpis
partnerství. V Assagu se mně líbilo. Italové jsou
velice příjemní a milí lidé...

David Franta

...V Assagu se mě ujala rodina Zocchi. Starali
se o mě moc hezky. Vozili mě na všechny akce,
také na koncert, na kterém jsem hrál. Bylo to poprvé,
kdy jsem vystupoval před lidmi z jiných zemí.
Před vystoupením jsem byl trochu nervózní,
ale nakonec jsem to odehrál celkem dobře...

Martin Chmel

...Po příjemně stráveném dopoledni ve škole jsme
se naobědvali ve školní jídelně několika chody
dobrého jídla. Odpoledne jsme jeli na výlet do Milána,
kde jsme si prohlédli historické památky, mimo jiné
katedrálu, o které jsme se dozvěděli nové zajímavé
informace. Večeře se konala v krásném Jolly hotelu.
Podávaly se různé speciality, které byly opravdu
vynikající. Jsem velice ráda, že jsem se mohla
zúčastnit tohoto pobytu, protože jsme si domů
odvezla nesčetné množství zážitků a vzpomínek
na mé nové kamarády a s nimi strávené okamžiky...

Magda Arnoštová

Příspěvky všech dětí překládáme do italštiny
a posíláme do Assaga. Doufáme, že udělají radost.

Eva Sázavská

Stručně z historie naší obce V.
• Naše obec Střelice podléhala od roku 1229

do roku 1270 zvláštnímu sudímu v Brně a téhož
roku pronajata městu Brnu. Zůstala však
majetkem nejvyššího zemského panovníka

markraběte až do 13 srpna 1375 kdy se stala
vlastnictvím kláštera Kartuziánů v Králově Poli
až do jeho zrušení dne 18.1.1782.

• 1582 [5.10.] - Vznikl gregoriánský kalendář
(papež Řehoř XIII.) dodnes používaný. Vznikl
reformací kalendáře juliánského (bylo
vypuštěno deset dnů (5. až 14. října) tím byl
odstraněn rozdíl mezi juliánským a skutečným
střídáním ročních období.

• 1752 [17.10.] - Střeličtí držitelé pozemku byli
vzati do přísahy, kterou složili ve vrchnostenské
kanceláři v Králově Poli.

• 1805 [2.10.] - Toho roku byly pozdě žně,
pro deště a zimu nemohlo obilí dozrát.

• 1890 [4.10.] - Požár na Nebovidské ulici
ve Střelicích, shořela obytná stavení čtvrtlánů
č. 5 a 6.

• 1921 [28.10.] - Odhalen v obci Střelice pomník
jehož návrh a provedení jsou dílem sochaře
V. Becka z Prostějova.

• 1923 [28.10.] - Ve střelickém kostele slavnostně
vysvěceny dva nové zvony a zavěšeny
na straně západní nad sebou, větší stál 14.200
a menší stál 6.400 korun, ulité byly v Chomutově
panem R. Heroldem.

• 1924 [28.10.] - Obecní rada ve Střelicích
schválila na svém zasedání zavedení elektrické
sítě do obce (rozpočet na 387.500 Kč).

• 1925 [14.10.] - Zemřel tragicky Josef Novák
posunovač na dráze, Ruský legionář, zúčastnil
se mnoha bojů, do Střelic se vrátil jako desátník.

• 1932 - V naší obci Střelice se v roce 1932
narodilo 29 dětí a zemřelo 19 osob, jenom čtyři
občané byli negramotní.

• 1934 - Ceny plodin a podzim roku 1934: žito
120, pšenice 155 Kč. ječmen 123 Kč, oves 110
Kč, brambory a kukuřice 115 Kč. To za 1 metrák,
1 kilo mouky žitné 1,50 Kč, 1 vajíčko 0,50 hal.,
1 litr mléka 1 Kč., 1 kg hovězího masa 10Kč,
vepřového 12 Kč, 1 litr piva 3 Kč, vína 10 Kč,
1kg cukru 6,20 Kč, rybíz 1 kg 1 Kč, třešně 1,50
Kč, švestky 1,80 Kč, hrušky 2 Kč, jablka 2 Kč.

• 1938 [1.10.] - Oddíly wehrmachtu vstoupily
do prvního pásma odstupovaného čs. území:
Německá hranice sahala až k řece Jihlavě
u Bránického mostu u Ivančic, něco málo km
od Střelic.

• 1938 [18.10.] - Zřízena ve Střelicích č. 112
četnická stanice pro obce: Střelice, Troubsko,
Ostopovice a Nebovidy.

• 1941 [11.10.] - Byl rozpuštěn Sokol a jeho
majetek zabavili okupanti.

• 1945 [19.10.] - Dekretem prezidenta republiky
č. 91/1945 Sb o zavedení nové koruny
československé (Kčs) byla započata měnová
reforma v ČSR. Jejím cílem bylo odstranit
dosavadní chaos v platidlech (platily
předválečné koruny, protektorátní i slovenské
koruny). Všechny papírové peníze byly
prohlášeny za neplatné a staženy
na tzv. zvláštní účet (tzv. vázané vklady),
z něhož každý občan obdržel jen 500 Kčs.
Současně byly mzdy a platy zvýšeny
na trojnásobek stavu z roku 1939. Nové
bankovky měly platit od 1.11. Jejich výměna
za staré se uskutečnila od 29.10. do 4.11.
v poměru 1:1. Zlatý obsah koruny nebyl zatím
stanoven a její kurz se řídil poměrem
k americkému dolaru (1:50).

• 1945 [27.10.] - Československo mě lo
14,200.000 obyvatel, z toho Čechy 7,150.000,
Morava 3,500.000 a Slovensko 3,500.000.
Na území ČSR žilo 2,811.000 Němců. Populační
přírůstek se pohyboval kolem 80.000 lidí.

• 1946 [6.10.] - Zemřel ve věku 77 let Česlav

Přichystal generální kazatel, kons. rada,
profesor náboženství, spirituál u sester
dominikánek ve Střelicích.

• 1949 [1.10.] - Byl zrušen vázaný prodej chleba,
pečiva a mouky.

• 1968 [23.10.] - Zemřel Střelický živnostní Cyril
Matýšek čalounictví narozen26.3. 1910 narodil
se 15.4. 1894 v domku č. 133.

• 1981 [31.10.] - Zemřel Střelický živnostník
Jaroslav Tihelka cukrář a zmrzlinář narozen
17.4.1907.

• 1988 [9.10.] - Zemřel Antonín Škoda za totality
unesen v letadle do západního Německa NSR
narozen 14.8.1914.

• 1989 [13.10.] - Zemřel Střelický živnostník
Vavřinec Halm kamenosochařství narozen
7.8.1910.

• 2000 [21.10.] - Zemřel Střelický živnostník Jan
Pacholík strojní zamečník narozen 16.2.1909.

• 2001 [7.10] - Slavnostní otevření nově
zrekonstruovaného Obecního úřadu
ve Střelicích.

Připravila redakce podle podkladů
pana Milana Coufala

Návštěva adventní Vídně
Základní škola Střelice zve všechny žáky,

bývalé žáky a veřejnost na tradiční návštěvu
adventní Vídně, která se letos uskuteční
v sobotu 2. prosince. Tentokrát:  zámek
Schönbrunn, Muzeum kočárů a vánoční jarmark
v areálu zámku. Schönbrunn byl letním sídlem
rodu Habsburků. Má 1441 místností, z toho je
jich zpřístupněno 45. Vnitřní vybavení je ve stylu
rokoka a zahrnuje i české křišťálové lustry.
Součástí zámku je Čínský kabinet, ve kterém
pořádala Marie Terezie tajné konference se
státním kancléřem hrabě tem Kounicem
nebo Velká galerie, kde v letech 1814 - 1815
zasedal Vídeňský kongres, a kde se dnes
pořádají při zvláštních příležitostech státní
audience. Muzeum kočárů v Schönbrunnu
představuje jádro vozového parku vídeňského
dvora. Po pádu monarchie se zachovalo
na stovku kočárů ,  saní, vozů  a nosítek
s veškerými postroji, řemením, čabrakami a
výzdobou. V jednání je prohlídka některé
z dalších památek v areálu zámku,
např. palmového nebo pouštního domu. Cena
a další údaje budou oznámeny v nejbližších
dnech v obecním a školním rozhlase, letáčky
vyvěsíme na obvyklých místech. Informace
na telefonu 737 927 949. Výlety do Vídně
pro vás pořádáme již sedm let a na všechny
účastníky se srdečně těšíme.

Mgr. E. Sázavská

Burza
Základní škola Střelice pořádá dne 10.11. - 11.11.

2006 tradiční burzu zimních sportovních potřeb.
Jedná se o: brusle, chrániče, lyže, hole, běžky,
lyžařské boty, helmy, brýle, boby, snowboardy,
sněhule, oteplovačky, kombinézy, bundy, rukavice,
čepice, podzimní a zimní boty, ostatní oblečení
všech velikostí, batohy, další dětské věci a hračky
(stavebnice, MC, CD, hry...). Vše čisté a funkční!
Příjem věcí v pátek 10.11 od 15:00 do 18:30 hodin.
Prodej věcí v sobotu 11.11. od 8:30 do 11:30 hodin.
Výdej neprodaného od 11:30 do 12:30 hodin.
10% z prodaného zboží je provize pro školu.

E. Sázavská
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Nové knihy v obecní knihovně

Beletrie
M. Arold Tolik radosti a lásky
D. Ball Nikdy se nevzdám
S. Brown Pavučina z hedvábí
B. Cartland Trpělivý ženich
R. Cílek Vraždy na jistotu
G. French Pro úsměv dítěte
C. Hofmann Bílá Masajka
T. Keleová-Vasilková Květiny pro Lauru
J. Kratochvíl Nebezpečné lásky
J. Kropáček Smrt měla zpoždění
B. Lenteric Hiram, stavitel chrámů
L. L. Miller Když promluví srdce
F. Nepil Hledání radosti
V. Pavlík Podivná smrt vraha
W.Smith Nářek vlků
P. Šabach Občanský průkaz
J. Štork I mrtví mluví

Naučná
R. Barker Udeř tvrdě a přesně
M. Bestajovský Lidové obyčeje a nápady

pro šikovné ruce - léto
M. Caidin Zero
M. A. Dispezio Hlavolamy pro rozvoj

představivosti a myšlení
Z. Formánek Byli při tom
R. Mihola Věra Ferbasová
V. Moravec Nejslavnější piráti
R. Pawlett Cvičíme tai-či
J. Press Operace Zlaté žezlo
M. Szymaňski Říční rybolov

Beletrie pro děti
M. Arold Já chci přece žít!
M. Arold Zcela bez tíže
J. Boehme Nejchytřejší poník na světě
T. Brezina Ségry na mizině
I. Březinová Lentilka pro dědu Edu
J. Frey Okamžik, co mění život
J. Frey Posedlá strachem
E. Hůlová Dva nerozluční kamarádi

Žaloudek a Kaštánek
A. Lindgren Kajsa Nebojsa
E. Stará Žežicha se neříká

Naučná pro děti
J. Hozák         Věda a technika v českých zemích
T. Ledererová Mluvíme anglicky se Čtyřlístkem
J. Saniová Už vím proč...
R. Spurgeon Živá planeta
I. Březinová Obrázková encyklopedie

pro nejmenší
Čtu a vím
Zlatý fond her

Kam
19.11.2006 - 19:00 hodin
Divadelní představení - ŠVESTKA
Divadelní představení v podání spolku Tyjátr
Křižanov s místní sokolovně. Zve Sešlost.

25.11.2006 - 14:00 hodin
Babské hody
V sobotu 25.11.2006 pořádá Sokol Střelice oddíl
všestrannosti již X. Babské hody. K tanci a poslechu
bude hrát kapela Dolňáci. Ve 14:00 hodin vyjde
průvod krojovaných od hasičské zbrojnice a bude
pokračovat hodovou veselicí ve střelické Sokolovně,
kde budou hody zahájeny „Moravskou besedou“ a
dětským tanečním vystoupením. Odpolední program
skončí v 17:30 hodin a bude opět pokračovat
od 19:30 hodin Všechny srdečně zve Sokol Střelice.

Projektový den
V úterý 10. října 2006 proběhl na ZŠ ve Střelicích

projektový den. Žáci od 1. do 9. ročníku si zvolili
praktické aktivity, kterým se věnovali celé
dopoledne. 13 žákyň a 2 žáci si vybrali práci týkající
se výzkumu o ekologické povědomosti občanů
ve Střelicích. Zde je výsledek.

Celkem jsme oslovili 85 občanů v tomto věkovém
složení: Do 20 let (3 osoby), 21 - 40 let (21 osoby),
41 - 60 let (39 osoby), 61 - 80let (19 osoby), nad 80
let (3 osoby). Občanům v obci a na úřadech byly
položeny otázky s tímto výsledkem:

1. Třídíte odpad a jak?
Odpovědi: Ano, třídím do kontejnerů (78x). Ne,
netřídím (7x).
2. Víte, co se dělá s tříděným odpadem?
Odpovědi: Recykluje se (40x). Odvoz
na skládku (17x). Odvoz do spalovny (11x).
Nevím (zbytek).
3. Jak likvidujete listí a zahradní odpad?
Odpovědi: Spaluji na zahradě (29x). Ukládám
na kompost (36x). Zarývám na zahradě (3x).
Dávám do popelnice (4x). Odvážím kontejnerem
(1x). Házím sousedovi přes plot (1x). Nemám
zahradu (7x). Nevím (3x).
4. Jaký nejčastěji používáte papír?
Odpovědi: Recyklovaný (26x). Nerecyklovaný
(19x). Obojí a nevím (zbytek).
5. Co nejvíce znečišťuje vaše okolí?
Odpovědi:Smog z aut, lidé, kouř z komínů, Čepro,
zemědělská výroba, lakovna, exkrementy
od psů.
6. Odkud přitéká voda do vodovodního
řadu v obci?
Odpovědi: Z Troubska (20x). Mám svou studnu
(11x). Z Brna, Rosic, z Vyškovské přehrady,
z Březečí, z obecní studny, z pramene,
ze Svratky, z čističky (35x). Z vodojemu (9x).
Nevím (zbytek).
7. Kam odtéká znečištěná voda?
Odpovědi: Do čističky (72x). Do kanálu (7x).
Do potoka (3x). Nevím (zbytek).
8. Uvítali byste zřízení ekologického dvora
v obci?
Odpovědi: Ano (67x). Ne (5x). Je mi to jedno
(zbytek).

Děkujeme všem osloveným občanům
a panu místostarostovi za vstřícnost a čas,
který nám věnovali.

ZŠ Střelice

Vycházka do pekárny
Nedávno při dopolední vycházce navštívily děti

z mateřské školky v doprovodu paní učitelky
Hlouškové střelickou pekárnu. Ve skladu
s moukou si ukázaly jaká mouka je na chleba,
jaká na rohlíky a na koláče. Podívaly se jak se
míchá těsto a jak se sází chleba do pece. Náhodou
byly právě napečené buchty, a protože Honza
zrovna nešel do světa, tak je snědly za něho.
Velká starost jen byla, kterou ochutnat. Jestli tu
tvarohovou, makovou a nebo s povidlím.
Kdo nevěděl, vzal si s trnkama. Na památku si
každý něco odnesl - třeba trochu mouky
na šatičkách, a když zbude čas, tak přijdou zas.

Ing. Jiří Chloupek
Foto: Jiří Chloupek


